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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:322 Klampning i 24 timmar

Före valet sa Socialdemokraterna att man skulle ta tag i de olagliga 
transporterna i landet. Men inte ett enda förslag eller någon proposition har 
kommit från regeringen till trafikutskottet sedan Socialdemokraterna sitter vid 
regeringsmakten och kan lägga förslagen.

Innan valet sa också S-företrädare att man skulle införa klampning ”på riktigt”, 
det vill säga att polis, tulltjänsteman eller andra med befogenhet att utföra 
klampning ska kunna låsa fordon längre än 24 timmar vid behov. Detta tycker 
även Alliansen är bra, och därför gav vi regeringen uppdraget att återkomma 
med ett sådant förslag.

Nu har regeringen återkommit med ett förslag om klampning, då man inte 
betalar sanktionsavgiften, men det står fortfarande bara 24 timmar i förslaget 
för klampningen om åkeriet struntar i att betala sanktionsavgiften.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Varför tycker statsrådet och regeringen nu att 24 timmar räcker och att föraren 
sedan kan åka vidare utan att betala sina böter?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-18
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


